


L’Ajuntament de l’Escala i el Mi-
nisteri de Defensa han posat data
per intercanviar una oferta, que es-
peren pugui ser deDnitiva, per a la
compra dels antics terrenys mili-
tars de la Clota que s’intenten ad-
quirir des de fa més de vint anys.
La maniobra de desclassiDcar el
sòl urbanitzable ha abaratit la
compra de milions a milers d’eu-
ros, tot i que es manté la discreció
en el preu per no interferir en les
negociacions. S’ha tramitat i apro-
vat, i fa poc més d’una setmana es
van reunir amb el Ministeri de De-
fensa per informar-los. Una per-
muta del sòl urbanitzable els per-
met mantenir les expectatives
econòmiques, el que hauria fet
que des de l’Estat ho hagin vist
amb bons ulls. 
«Els . metres urbantiza-

bles encarien molt l’operació»
constata l’alcalde de l’Escala, Es-
tanis Puig (PSC). Per això les xifres
que Defensa posava sobre la tau-
la Dns al moment eren les que
planteja al mercat pel sòl urba-
nitzable i que podien ascendir a
uns tres milions d’euros, malgrat
cap de les parts ha volgut Dns ara
aclarir les xifres. «El que no fan és
regalar-ho», diu Puig respecte les
peticions dels ajuntaments per
recuperar terrenys que havien es-
tat militars. 
Davant d’aquesta situació i del

fet que fa més de vint anys que
s’intenta sense èxit comprar-ho, es
va decidir buscar una fòrmula per

abaratir el cost. El problema es do-
nava perquè el pla general de l’Es-
cala fa anys «preveia que hi havia
la depuradora (a la zona dels mi-
litars) i es va fer una zona d’equi-
paments als terrenys  i a canvi es
va donar qualiDcar d’urbanitzable
uns . metres quadrats, del
conjunt d’uns .». Es va veu-
re que en el supòsit que el sòl fos
rústic seria més assequible. 
El maig es va aprovar una mo-

diDcació del planejament per re-
ordenar la zona que implicava la
desclassiDcació del  del sòl ur-
banitzable del paratge. Dels
., se’n desclassiDca .
metres quadrats. La resta que que-
den es permuten a l’altra costat de
la carretera en un solar que ja
està envoltat d’habitatges. Allà
s’hi permet un ús hoteler i resi-
dencial en  metres quadrats.
Un altra canvi és l’agrupació de les
diferents zones d’equipament en
un únic punt. El que abarateix la
compra és  el pas de terrenys ur-

banitzables a sòl rústec. «Sobre el
sòl rústec», diu Puig, «és assequi-
ble». 
Per informar dels canvis i in-

tentar rependre les negociacions
amb un preu més baix, fa poc
més d’una setmana els represen-
tants municipals es van reunir
amb responsables del Ministeri de
Defensa que els va semblar bé el
canvi. Segons l’alcalde, com que
«Defensa tenen un beneDci, se’ls
permuta el que ells contaven ur-
banitzable en un altre lloc, i això fa-
cilita l’operació». El que van posar
sobre la taula es reduïa substan-

cialment anteriors ofertes «perquè
entenen que no perden valor i
baixen el preu molt». Tot i això, van
acordar que en quinze dies, les
dues parts farien una oferta. L’al-
calde de l’Escala admet que entre
les pretencions de Defensa  i el que
pretenia pagar l’Ajuntament hi ha
havia una distància enorme, men-
tre ara «estem parlant de cèntims
per metre quadrat». Per això estan
convençuts que el tancament de-
Dnitiu de l’operació podria veure
el Dnal properament després d’a-
nys d’intents.
Els terrenys dels militars són

uns . d’un conjunt de
. metres quadrats de l’espai.
Van quedar desafectats dels usos
militars el . Des de llavors, an-
tics propietaris i Ajuntament han
plantejat la possibilitat de recu-
perar-los i s’han signat diferents
convenis sense concretar la com-
pra. S’han convertit en una de les
poques àrees verdes davant de
mar on en aquest moment hi ha
diferents Dgures de protecció com
el Parc Natural del Montgrí en
una part o la Xarxa Natura . Es
vol presevar i potenciar turística-
ment.
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La maniobra de desclassi'car terrenys
dels militars a l’Escala n’abarateix el preu
Defensa, a qui se li ha qualificat d’urbanitzable un altre sector, accepta i rebaixa la venda de milions a milers d’euros
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Els antics terrenys militars amb construccions abandonades després de quedar en desús el 1993. 

ANIOL RESCLOSA

De militar a espai de passeig
La gran àrea des de la Clota a Mont-
gó es vol comprar des de fa més de
vint anys per convertir-la en una
gran àrea verda i per promoure, per
exemple, rutes turísitques.

 ANYS

LA XIFRA

Els primers Jocs Florals de Roses
han premiat enguany Cèlia Garbí
amb el premi Rosa Natural Roja, i
Esteve Sala, amb el premi Rosa Na-
tural Blanca, i Rosa Natural Groga.
Es van emportar accèssits, el mos-
sèn de la parròquia de Sant Pere de
Figueres, Josep Taberner, Antoni
Funes, i Agnès Valentí. 
En aquesta edició primera edi-

ció organitzada pel Rotary Club
Roses-Empuriabrava i la col·la-
boració de l’Ajuntament i el Pòsit
de Pescadors, es van presentar 
creacions literàries. El concurs es
divida en tres categories. La Rosa
Natural Roja premiava el millor
poema que cantés sobre «Roses»
on es van presentar  creacions;
a la Rosa Natural Blanca s’havia de
cantar sobre «Els monuments de
Roses» amb  propostes presen-
tades; i a la Rosa Natural Groga so-
bre «La vida al mar» amb  poe-
mes presentats. Els guanyadors
rebien  euros. 

RPOSES |DdG

Cèlia Garbí i
Esteve Sala
guanyen els Jocs
Florals de Roses

L’espai gastronòmic Empordàlia,
a l’agrobotiga de Vilajuïga, oferirà
durant tot l’estiu demostracions
amb col·lectius de cuiners gironins,
i tasts de productes locals. Aquest
cap de setmana s’estrenarà la ini-
ciativa amb un tast d’anxoves de
l’Escala amb Anxoves Solés a les sis
de la tarda. 
Cada setmana serà el torn d’un

productor diferent. Per aquest
mes de juliol hi haurà per al  un
tast amb els arrossos de Palamós,
els  Just Married; el  de juliol els
embotits de Vilafant d’El Graner;
i el  de juliol el fetge gras de Ser-
ra de Daró de l’Ànec de l’Empor-
dà. La iniciativa continuarà el mes
vinent i començarà  el  d’agost
amb el formatge de Siurana que
s’elabora al Mas Mercè; l’ d’agost,
les protagonistes seran les mel-
melades de Fontonilles de Can
Bech; el  d’agost les salses i cre-
mes de Palau-saverdera de Can
Carriot, i Dnalment el  d’agost,

l’aigua mineral carbònica d’Aigü-
es de Vilajuïga. 
Pel que fa les demostracions

de cuina, la primera serà aquest
dissabte a càrrec de Les Cuineres
dse Sils. Els col.lectius gastronò-
mics Bons Fogons i La Cuina Vol-
cànicaportaran els cuiners Jimena
Apellániz del Restaurant La Riera,
i Iolanda Bustos de La Calèndula,
pels dies  i  de juliol. Joan Mas-
segur del Restaurant els Ossos i Fe-
lip Hontoria de Ca la Matilde,
ambdós de La Cuina Volcània,
ocuparan l’agenda pel mes d’agost
amb sessions el  i el . 
Empordàlia és una empresa

que des de fa més de  anys ela-
bora vins i olis de qualitat de les co-
llites de l’Empordà. Va posar en
marxa l’espai l’Empordà a taula on
poder adquirir productes locals i,
a més, s’hi suma un espai gastro-
nòmic per a portar a terme activi-
tats relacionades també amb la
cuina i els productes de qualitat
empordanesos.

VILAJUÏGA | DdG

L’espai Empordàlia de
Vilajuïga estrena dissabte els
tasts i demostracions de cuina 

Els nens dilluns al casal d’estiu de Castelló d’Empúries. 
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Els casals d’estiu de Castelló i
Roses comencen amb 641 nens

Els casals d’estiu de Roses i Cas-
telló d’Empúries acolliran aquest
estiu Dns a  nens, la majoria al
de Roses, on s’han matriculat 
participants. 
A Castelló d’Empúries està or-

ganitzat pel Consell Esportiu de
l’Alt Empordà i l’Ajuntament per tal
de reduir els costos i es porta a ter-
me a l’escola Ruiz Amado amb

nens des de P- a sisè de primària.
Paral·lelament es porta a terme el
casal Aventura’t, amb participants
de  a  anys. 
A Roses s’organitza des de la re-

gidoria de Joventut i s’ofereix una
oferta de tres casals pels gairebé
mig miler de participant de  a 
anys. El Casalet té lloc als Grecs;
l’esportiu al pavelló; i l’estiu jove al
CAR. 

CASTELLÓ D’MPÚRIES | DdG
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Figueres ha disminuït prop d’un
 el nombre d’accidents al mig
de la ciutat, sobretot, per les dife-
rents actuacions en la millora de
cruïlles perilloses i de voreres. Així
ho va explicar l’inspector cap de la
Guàrdia Urbana de la ciutat, Josep
Maria Riera i l’alcalde, Santi Vila
(CiU) durant la celebració del Dia
d’aquest cos policial al castell de
Sant Ferran. El batlle, a més, va as-
segurar que aquesta dada con-
trasta amb la sinistralitat que pre-
senta una de les carreteres de l’Es-
tat que discorre pel terme de la ciu-
tat: la variant de la N-II. En aquest
sentit, Vila va insistir en què es trac-
ta d’un «corredor de la mort» i que
Foment «continua suspenent
aquesta assignatura». 

Actualment, la ciutat compta
amb  agents. Les dues primeres
places de la policia local de Fi-
gueres, però, es van crear l’u de ju-
liol de . Per aquest motiu, el
consistori celebra pels vots d’a-
questa data l’efemèride condeco-
rant i reconeixent la tasca dels
seus membres  amb un acte. Ahir
es van donar diplomes a diversos

agents per diferents «mèrits» i es
van atorgar medalles de plata i or
a d’altres, pels anys que porten al
capdavant del servei així com per
les consideracions acumulades.
La celebració, però, també va ser-
vir per fer balanç de les actuacions
que durant l’any  es van dur a
terme. Riera va destacar que els de-

lictes contra el patrimoni havien
disminuït en un , respecte
del  i que els delictes generals
ho havien fet en un ,. També
va assegurar que els positius penals
d’alcoholèmia havien baixat un
, tot i que va insistir que res-
pecte de les proves realitza-
des –.- un elevat percentatge
seguia donant positiu. Durant l’a-
ny passat  d’elles van ser posi-
tius, una xifra que signiBca el
,.  Pel què fa al nombre de
conductors sense punts del carnet
però enganxats al volant, l’ins-
pector va assegurar que mentre
que al  havien estat vuit, el
 el nombre de casos s’havia
elevat Bns a . Pel que fa als ac-
cidents dins de la ciutat, les dades
apunten a una disminució en un
, els lleus i en un , els

greus. Riera també va insistir en la
importància de la implantació de
les càmeres de videovigilància a di-
ferents punts de la ciutat. Els apa-
rells, que ja s’estan instal·lant, han
de servir, va dir, per millorar la se-
guretat als aparcaments i també
pel control de la mobilitat. 

Ciutats amb conflictes
Per la seva banda, l’alcalde va in-
sistir en què les ciutat creixen en un
món globalitzat i que aquests crei-
xements i concentracions fan que
es generin situacions de conCicte.
«Necessàries perquè un espai que
no té conCictes, mor lentament»,
va afegir. Malgrat això, Vila va as-
segurar que els delictes a la ciutat
han disminuït en un  respecte
del  i que «això vol dir que les
coses s’estan fent bé». A més, va

destacar que el nombre de de-
núncies ha augmentat com a re-
sultat de «la coordinació» i la «po-
licia de proximitat». 

FIGUERES | G.TUBERT

Figueres redueix un
40% els accidents al
centre amb reformes
a cruïlles perilloses

L’alcalde, Santi Vila, reitera que la
sinistralitat a les vies de l’Estat que discorren
per la ciutat segueix ocasionant morts

�

Una de les medalles que el consistori va atorgar amb motiu del Dia de la Guàrdia Urbana. 

CONXI MOLONS

Xifres del 2011
Actuacions en l’àmbit penal 1.347
Detinguts 90
Requeriments judicials 814
Proves d’alcoholèmia 1.047
Controls velocitat 11.966
Accidents amb ferits 126
Denúncies 14.144
Vehicles retirats per la grua 3.333
Actes 15

Denúncies Ordenances municipals 203

Ocupacions de vía pública 964

Vehicles abandonats 146

Objectes perduts 279

BALANÇ

LES DADES

LES CÀMERES DE SEGURETAT
S’acabaran d’instal·lar al llarg

d’aquest estiu a diferents punts

L’inspector cap, Josep Maria
Riera, va insistir en la impor-

tància de la instal·lació de càmeres
de seguretat a la ciutat, que ja s’es-
tan col·locant i que s’enllestiran al
llarg d’aquest estiu. En aquest sentit,
va dir que això ajudarà a millorar la
seguretat als aparcaments i també a
un millor control de la mobilitat a la
ciutat. 

LA CLAU

El PSC de Roses intenta des de
fa un temps sense èxit que el go-
vern (CiU-PP) s’interessi per la
proposta de donar el nom de l’en-
ginyer Joan Baptista Calvi (-
) a un carrer de Roses en ho-
menatge a aquest personatge que
va dissenyar la Ciutadella. Al dar-
rer ple municipal ho va fer en for-
ma de proposta i es va deixar so-
bre la taula a l’espera de negociar-
se quin espai seria el més idoni. 

L’alcalde de Roses, Carles Pàra-
mo, no considera que sigui prio-
ritari posar el nom d’aquest per-
sonatge perquè hi ha altres dèBcits
com posar el nom d’una dona a al-
gun carrer. Tot i això, el regidor del
PP, Manel Escobar, va acceptar
estudiar-ho. El que es va descartar
és donar el nom de l’enginyer a es-
pais que apuntava el PSC com
una part de l’avinguda de Rhode.
Gent del Poble-AM apostaven, si
és que s’havia de fer algun canvi,
a retirar el nom de la plaça del Rei. 

ROSES | DdG

El PSC de Roses
demana un carrer
per a l’enginyer de
la Ciutadella

El circuit de Música Jove Em-
pordàRock oferirà aquest estiu
concerts gratuïts a Vila-sacra, El Far
d’Empordà, Espolla, Biure i Sant
Climent Sescebes. El primer serà el
 de juliol amb els Red Steel, As-
terium i Downfall. Les actuacions
tindran lloc darrere el camp de
futbol municipal. Per al  de juliol
al Far s’ha programat l’actuació de
Thunders of Hell, Licor d’Ensa-
ïmada i Gamour Pussy. Els No pro-
blemo, Concentric i Desenkant,
actuaran a Espolla el  de juliol. I
per al  i  d’agost a Biure i Sant Cli-
ment hi haurà les actuacions, al pri-
mer, de The Cuit’s, Ironic Hate i Litt-
lesicks, i al segon, Direcció Prohi-
bida, BAcons i In audito. 

FIGUERES | DdG

Quinze concerts al Far,
Vila-sacra, Espolla,
Biure i Sant Climent

EMPORDÀ ROCK

La Institució Altempordanesa
per a la Defensa i Estudi de la Na-
tura (Iaeden) oferirà la possibilitat
diumenge de participar en un ta-
ller on s’aprendra a elaborar la
beguda rataBa. El taller constarà de
dues parts. La primera per a la re-
col·lecció de plantes en algun es-
pai proper. Després, s’elaborarà la
beguda per a la qual es necessita-
ran les plantes recollides i anís
que hauran de portar els partici-
pants. El taller anirà a càrrec de la
biòloga Sandra Saura «per conèi-
xer els secrets d’aquest exquisit li-
cor, barreja de plantes que ho cura
gairebé tot». La Iaeden realitza
habitualment tallers i sortides.

FIGUERES | DdG

La Iaeden ofereix un
taller per recol·lectar
plantes i fer ratafia

FIGUERES

El govern portarà a terme un
projecte de millora de l’asfalt de
tots els carrers de la urbanització
de Mas Isach amb els avals que va
deixar en el seu dia el promotor.

Palau-saverdera asfaltarà
tots els carrers de Mas Isach

El carrer Tarragona, que com altres carrers no està urbanitzat.

DIARI DE GIRONA

L’Escala continua la millora de
carrers encara per urbanitzar

L’Ajuntament de l’Escala por-
tarà a terme noves actuacions per
millorar sectors de la població en-
cara per urbanitzar. En concret
s’ha aprovat un projecte d’urba-
nització de la zona del carrer Tar-
ragona. El cost es preveu en
. euros. 

El projecte inclou els carrers
Tarragona i Lleida, entre els carrers

Palafrugell i Ginesta, així com el
carrer Tort i els passatges adjacents.
Suposarà continuar avançant per-
què tots els carrers termes dispo-
sin de tots els serveis i estiguin as-
faltats. La millora del sector s’ha-
via previst inicialment en una fase
però es farà per trams prioritzant
el més urgent. El projecte d’urba-
nització es va aprovar dilluns al ple
municipal. 

L’ESCALA| DdG

COMPRO OR i PLATA
ORO CAT

www.orocat.com

—TRUQUI GRATIS—

900 282 292
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MOTOR ESPORTS

Maria de Villota, pilot de proves
de l’equip Marussia, es troba es-
table i conscient després de patir
ahir a primera hora del matí un
greu accident a l’aeròdrom de
Duxford (Anglaterra) quan va xo-
car contra un camió quan realit-
zava un test aerodinàmic per a la
seva escuderia. La pilot espanyo-
la va patir ferides a la cara i també
al cap, però a la tarda va poder par-
lar amb els seus pares i també
amb la seva germana.

Segons va explicar el seu equip,
l’accident va produir-se poc des-
prés de les  del matí, quan Ma-
ria de Villota havia donat una vol-
ta d’instal·lació. Després d’això, el
seu Marussia va estavellar-se con-
tra una camió que es trobava a l’ae-
ròdrom per transportar el seu ve-
hicle. La pilot va ser ingressada a
l’hospital d’Addenbrooke de Cam-
bridge poc abans del migdia i, ja
allà, va recuperar la consciència.
No obstant això, el primer servei
d’emergències mèdiques va con-
=rmar que Maria de Villota pateix
fortes ferides «a la cara i al cap», en-
cara que tot i això, quan va arribar
el centre hospitalari es trobava en
estat estable.

CAMBRIDGESHIRE (ANGLATERRA) | DdG

La pilot Maria de
Villota, estable
després de patir
un accident en
un aeròdrom

Maverick Viñales viu un mo-
ment dolç. Molt dolç. En la seva se-
gona temporada al Mundial de
motociclisme, el pilot de Roses
està demostrant a tot el món el seu
enorme potencial. No només ha
aconseguit guanyar alguna que
altra prova del campionat, sinó
que també lidera la classi=cació ge-
neral amb mà de ferro. I no pensa
deixar de prémer l’accelerador.
Maverick està convençut que, des-
prés d’imposar-se al circuit d’Assen,
en el Gran Premi d’Holanda, pot
tornar a fer podi aquest mateix
cap de setmana a Sachsenring
(Alemanya), un dels seus circuits
preferits segons les seves declara-
cions d’ahir publicades pel seu
propi equip.

El català, vencedor del Gran
Premi d’Holanda aquest passat
cap de setmana i actual líder del
Mundial de Moto, va assegurar
ahir que el traçat de Sachsenring és
«un circuit que m’agrada molt» i
que també s’«adapta» molt bé al
seu estil de pilotatge.

«En aquest circuit és on vaig
aconseguir la meva tercera millor
classi=cació en els entrenaments
de la temporada passada. I la ve-

ritat és que estic molt content de
poder-hi tornar a rodar, ja que és un
traçat que m’agrada moltíssim.
Molt més dels que hem visitat en
les últimes curses del campionat»,
va manifestar Maverick en un co-
municat de premsa.

Sachsenring «s’adapta bastant al
meu estil de pilotatge i estic del tot
convençut que aquest proper cap
de setmana tant jo com tot l’equip
ho farem molt bé. També és cert
que no serà molt fàcil ja que es ne-

cessita molta tècnica, molt treball
al xassís per a les zones lentes i tan-
car els ulls i donar el màxim als re-
volts ràpids. Però crec que serà
això mateix el que tots plegats fa-
rem», va assegurar el rosinc.

Lorenzo, a l’expectativa
Un dels altres pilots que lidera
una de les altres categories del
Mundial, en aquests cas Jorge Lo-
renzo, capdavanter de la classi=-
cació de MotoGP empatat amb

Casey Stoner, va reconèixer que, a
diferència de Viñales, arribarà a
Sachsering amb la incògnita de sa-
ber què s’hi pot trobar, ja que si ve
«sempre hi he tingut bones batalles
i he fet podi», mai ha estat capaç
d’apuntar-se la victòria. «Si po-
dem, lluitarem per guanyar», va dir
al respecte el pilot balear, qui va
agregar que no té «res en el turmell»
després de l’accident que va patir
al circuit d’asseny, encara que la do-
lència «em molesta bastant».

GIRONA | AGÈNCIES/DdG

Maverick: «Sachsenring és un circuit
que m’agrada i s’adapta al meu estil» 
El rosinc, líder del Mundial en Moto3, assegura que donarà «el màxim» al Gran Premi d’Alemanya

�

Maverick Viñales durant l’última cursa al circuit holandès d’Assen.
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A Sachsenring he assolit 
la meva tercera millor

classificació d’entrenaments de
tot l’any passat. I estic molt
content de tornar-hi a rodar
perquè m’agrada moltíssim»

És un circuit que s’adapta
bastant al meu estil i estic

segur que ho farem molt bé. Es
necessita molta tècnica i un bon
treball de xassís. Però crec que
donarem el màxim»

«

«

MAVERICK VIÑALES
PILOT DE MOTO3

DECLARACIONS
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ERRENTERIA

:: L. R.
ERRENTERIA. El Club de Tiro con
Arco Ostadar, con la colaboración
del Patronato Municipal de Depor-
tes y de la Federación Gipuzkoa-
na de Tiro con Arco, ha organizado
el próximo sábado 7 de julio, el
‘Gran Premio Villa de Errenteria -
II Trofeo Ostadar de Tiro con Arco’.

El evento tendrá lugar en el Es-
tadio Municipal de Fútbol de Fan-
dería, a partir de las 15.15 horas, de-
sarrollándose mediante una Serie
FITA 2x70, consistente en el lanza-
miento de dos series de 36 flechas,
en tandas de 6 flechas, sobre dianas
situadas a 70 metros de la línea de
tiro. Para cada tanda de 6 flechas,
los arqueros y arqueras dispondrán
de un máximo de 4 minutos.

La espectacularidad y el alto ni-
vel de los competidores están ga-
rantizadas, pues entre otros se po-
drá ver a la campeona de Gipuzkoa,
al campeón de Gipuzkoa y al cam-
peón de Euskadi en Aire Libre, al
campeón y al subcampeón de Gi-
puzkoa en Sala, a la subcampeona
de Euskadi y al subcampeón de
Euskadi en Sala, al último ganador

de la Liga Vasca en Aire Libre, a la
ganadora de la 1ª Jornada de la Liga
Nacional Cadete en Aire Libre y a
la subcampeona de España de ca-
tegoría junior, todos ellos pertene-
cientes al Club Ostadar de Tiro con
Arco de Errenteria.

Para que la competición pueda
ser seguida con interés por los es-
pectadores, dispondrán de informa-
ción de las puntuaciones obtenidas,
en tiempo real, proyectada en un
monitor de TV, gracias a la colabo-
ración desinteresada de la Federa-
ción Gipuzkoana de Tiro con Arco.

Además, un miembro deOsta-
dar hará las funciones de comen-
tarista, facilitando por la megafo-
nía toda la información precisa para
ayudar a entender y disfrutar del
desarrollo de la competición.Para
que el público en general, pueda
tener un primer contacto con el
tiro con arco, durante la mañana,
en horario de 11.30 a 13.00 horas,
los tiradores y monitores del club
Ostadar, posibilitarán a quien lo
desee, probar y experimentar las
sensaciones reales de lanzar unas
flechas.

El sábado se celebrará
el II Trofeo de tiro con arco

El acto se celebró ayer
al mediodía en el
Polideportivo de
Galtzaraborda, con la
presencia de muchos
aspirantes
:: LUISMA RODRÍGUEZ
ERRENTERIA. El Polideportivo
Municipal de Galtzaraborda acogió
ayer al mediodía la celebración del
sorteo de 30 viviendas de Protec-
ción Oficial de una promoción im-
pulsada por el Gobierno Vasco y
cuya construcción se iniciará en fe-
chas próximas.

Se habían recibido un total de

1.280 solicitudes para optar a estas
30 viviendas.

Ayer al mediodía muchos de los
solicitantes acudieron al Polidepor-
tivo para poder asistir en directo al
sorteo.

Hubo cerca de 700 personas en
las gradas y sillas habilitadas en la
pista y el acto duró cerca de media
hora. En los momentos previos al
mismo podía apreciarse mucho ner-
viosismo entre los aspirantes.

El sorteo estuvo presidido por la
delegada de Vivienda del Gobierno
Vasco, Lourdes Etxaniz.

Los encargados del evento expli-
caron en primer lugar la mecánica
del sorteo y luego dejaron cinco mi-
nutos para responder a las dudas.

Discapacitados
El primer sorteo estaba dirigido a
los discapacitados. Había cuatro fa-
milias con posibilidad de hacerse
con una de las dos viviendas. Salie-
ron los números 4 y 6, respectiva-
mente. El siguiente sorteo fue el
destinado para el mayor número
de solicitantes, los que llevaban más
de cuatro años de antigüedad apun-
tados en las listas en busca de una
vivienda de VPO. Eran 782 familias
para 20 pisos. El primer número fue
el 581 y de ahí, de dos en dos, has-
ta el 619. En el apartado reserva-
do para los jóvenes había cinco pi-
sos para 259 solicitudes. Los núme-
ros afortunados fueron los com-
prendidos entre el 1.333 y 1.337.

Finalmente, en el apartado ge-
neral, los que no estaban dentro de
ninguno de los grupos anteriores,
los solicitantes eran 239 para tres
viviendas. En este caso los núme-
ros afortunados fueron el 1.598, el
1.599 y el 1.600.

Acceso al crédito
Ahora sólo resta que los afortuna-
dos no tengan problemas con las
entidades financieras y les conce-
dan los créditos para afrontar la
compra de las viviendas. En las úl-
timas promociones se han produ-
cido muchas renuncias de personas
a las que les había correspondido
un piso, al no poder acceder a un
crédito para afrontar la compra.

Sorteadas las 30 VPO de Gaztaño
Cerca de 700 personas acudieron al sorteo de las viviendas de VPO en el Polideportivo de Galtzaraborda. :: ARIZMENDI

:: L. R.
ERRENTERIA. El próximo domin-
go día 8 de julio, se va a celebrar
en más de 78 piscinas y playas de
Euskadi, la 15ª edición de la Cam-
paña denominada ‘Busti Zaitez -
Mójate por la Esclerosis Múltiple’,
que ha sido organizada una vez
más por la Asociación de Esclero-
sis Múltiple de Gipuzkoa
(ADEMGI).

Un año más, la Piscina Munici-
pal de Fanderia se ha adherido a di-

cha campaña y por lo tanto será
una de las instalaciones que esta-
rán habilitadas para participar en
esta jornada solidaria.

‘Mójate - Busti Zaitez’ es una ac-
tividad solidaria en la que parti-
cipan cada año miles de personas
que acuden a una de las piscinas o
playas adheridas al programa y na-
dan unos metros en un acto sim-
bólico con las personas que tienen
Esclerosis Múltiple.

Todas las personas que se ‘mo-

La piscina de Fanderia se
vuelve a sumar a Busti Zaitez

jan’ reciben un diploma acreditati-
vo y al término de la jornada, se su-
man los metros nadados en todas
las localidades.

La Fundación monta en todas las
sedes unos puestos en los que se re-
parte información sobre la enfer-
medad y se ponen a la venta pro-
ductos de la campaña creados por
Kukuxumusu para dicha jornada
como pueden ser camisetas, gorros,
etc....

La Asociación de Esclerosis Múl-
tiple de Gipuzkoa -ADEMGI-, es
una entidad sin ánimo de lucro y
declarada de Utilidad Pública que
trabaja para mejorar la calidad de
vida de las personas que padecen
Esclerosis Múltiple en Gipuzkoa.

Para este fin, ofrece servicios de
rehabilitación integral en el Centro
de Esclerosis Múltiple y otras en-
fermedades neurológicas, inaugu-
rado en mayo de 2007 en Donostia
y organiza numerosas campañas de
sensibilización social y captación
de fondos, que son tan necesarios
para financiar todos los servicios de
rehabilitación que se ofrecen.

Los objetivos que se persiguen
con dicha jornada son los de «sen-
sibilizar e informar a la sociedad so-
bre la problemática que presenta
esta enfermedad neurológica que
afecta sobre todo a jóvenes de en-
tre los 18 y 35 años».

La Transpyr el sábado

El próximo sábado 7 de julio y
con la colaboración una vez más
del Patronato Municipal de De-
portes, la tercera edición de la
prueba de mountain bike cono-
cida como ‘Transpyr 2012’ atra-
vesará Errenteria. Transpyr es
una carrera de BTT que comien-
za en el municipio de Roses (Gi-
rona), en pleno mar Mediterrá-
neo y que tras atravesar los Piri-
neos llega hasta el mar Cantá-
brico en la costa guipuzcoana.
Esta prueba es de ocho días, del
1 al 7 de julio, cubriendo una dis-
tancia total de 820 kilómetros y
20.300 metros de desnivel. Por
Errenteria pasarán en la última
jornada, es decir, el 7 de julio, en
una etapa de 86 kilómetros que
partirá desde Baztan, concreta-
mente de Elizondo hasta llegar
a Donostia.

EN BREVE

Junta de Gobierno

La Junta de Gobierno Local de
Errenteria va a celebrar esta se-
mana una sesión extraordinaria
que tendrá lugar mañana jueves
día 5 de julio a partir de las 8 de
la mañana y que contará con un
punto único recogido en su or-
den del día.El mismo consisti-
rá en la convocatoria libre para
la provisión temporal del pues-
to de Asesor Jurídico, junto con
la propuesta de aprobación de
las bases que han de regir la con-
vocatoria.

Busti Zaitez. La campaña vuelve a Fanderia. :: ARIZMENDI
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EL DIARIO VASCO OARSOALDEA

CUJEDA
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